
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

Holendrecht bestaat 30 jaar . Stadsdeel Zuidoost 
feliciteer t alle bewoners van Holendrecht van har te! Het 
30-jar ig bestaan werd dit jaar  ook uitbundig gevierd. 
Maar  de wijk moet ook worden opgeknapt, zodat 
Holendrecht de komende 30 jaar  ook veilig, prettig en 
leefbaar is. Daarom zijn er  plannen gemaakt om het 
har t van Holendrecht te vernieuwen. Dit resulteerde 
vor ig jaar in het SPvE Holendrecht. In samenwerking 
met stichting MAAZO proberen stadsdeel en corpo-
raties ook bewoners bij  de bijeenkomsten te betrekken 
die tot nu toe nog niet vaak aanwezig zijn geweest. 
 

Een nieuw centrum voor Holendrecht 
In het SPvE (Stedenbouwkundig Programma van 
Eisen) Holendrecht staat hoe het centrum van 
Holendrecht wordt vernieuwd. Het metrostation 
Holendrecht en omgeving worden ingrijpend 
vernieuwd: er komt een nieuw busstation en een NS-
station. De buurt krijgt een nieuw winkelcentrum, een 
nieuwe accommodatie voor de scholen, naschoolse 
opvang en het buurtcentrum. De Holendrechtdreef 
wordt gedeeltelijk verlaagd en er worden nieuwe 
woningen gebouwd. Aan de westkant van het spoor 
komen woningen en een zorgboulevard (medische 
bedrijven en voorzieningen) bij het AMC. 
De Wij kaanpak 
Daarnaast is er de Wijkaanpak: de wijk Holendrecht 
West als geheel wordt de komende jaren ook 
vernieuwd door het stadsdeel en de woningcorporaties 
AWV en Eigen Haard. Samen met bewoners denken 
we na over zaken als het aanbod van woningen, de 
sociale aanpak en hoe de openbare ruimte ingericht 
kan en moet worden. De belangrijkste vraag hierbij is: 
hoe zorgen we ervoor dat de wijk ook de komende 30 
jaar een goede woonomgeving is voor de huidige en 
toekomstige bewoners? 
Wat hebben we tot nu toe gedaan? 
In oktober hebben we alvast een begin gemaakt met 
het informeren van verschillende groepen 
over de plannen in Holendrecht. Zo zijn 
er twee bijeenkomsten georganiseerd, 
voor Antillianen en Engelstaligen, omdat  
deze groepen hadden aangegeven dat ze 

 
meer wilden weten over de plannen. 
Uiteraard was iedereen welkom op deze avonden. 
Daarna is er nog een zelfde bijeenkomst voor ouders 
georganiseerd. Op deze manier zullen we de komende 
tijd nog meer groepen bewoners in de wijk benaderen, 
zoals jongeren en ouderen. Omdat veel bewoners 
vragen en klachten hadden over hun woningen, 
organiseren de woningbouwcorporaties hier een 
aparte bijeenkomst over. Op 30 oktober vond de 
eerste SPvE-bijeenkomst plaats over het 
winkelcentrum en de voorzieningen. Ook deze 
bijeenkomst krijgt een vervolg. Verder komt er een 
straatenquête in de buurt. 
Wilt u meedenken? 
Over het SPvE en de Wijkaanpak kunt u meedenken 
in verschillende themagroepen. Dit zijn groepen die 
op verschillende avonden of middagen bij elkaar 
komen in de buurt. Met de ideeën uit deze groepen 
wordt zoveel mogelijk rekening gehouden bij het 
maken van de plannen. Als dat niet kan hoort u ook 
waarom niet. U bent altijd welkom! U kunt zich 
aanmelden voor een van de themagroepen voor 
Holendrecht via info@zuidoost.amsterdam.nl ter 
attentie van Plannen voor Holendrecht.  
Wilt u meer weten? Kijk dan op 

www.plannenvoorholendrecht.nl  
 
Bijeenkomsten staan ook vermeld op de 
informatiepagina van 
Zuidoost in de Echo. 
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